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Tak nám vrcholí zima a zdá se, jakoby se většina kapel snažila před mrazem schovat do
útulných prostor nahrávacích studií. S nahráváním se prostě roztrhl pytel a jedním z důkazů
může být také skupina Bezefšeho, která se zavřela do studia už před třemi týdny a pracuje zde
pilně na svém prvním CD. Využil jsem tedy příležitosti a zeptal se na několik otázek kapelníka
Bezefšeha, Michala Miklánka.

Michale, Bezefšeho se pustili do natáčení nové desky. Už se ví, jak se bude jmenovat?

Zatím padají celkem spontánně jakési návrhy, ale konečné jméno pro naší prvotinu zatím
vybrané není.

Kdy se začalo s natáčením a kolik písní zhruba na desce bude?

S natáčením se začalo první únorový víkend. V plánu máme něco okolo 15 písní, což se
samozřejmě ještě může změnit. Každopádně na 50 minut hudby by to mělo být.

Písně na nové desce budou novinky nebo zde najdeme i nějaké písně staršího data?

Bude to tak půl na půl. Jsou tam kousky, o kterých si myslíme, že i když jsou starší, tak tam
prostě patří, ale samozřejmě i písně neohrané.

Na které konkrétní hitovky se tedy posluchači můžou těšit?

Nevím, jestli se dá u našich písní mluvit o "hitovkách", ale určitě se tam objeví například píseň Ž
ízeň
v lehce folkrockové úpravě, či decentně rapující 
Skořápka
.
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Bude deska převážně vokální záležitostí nebo klasicky instrumentálně vokální?

Vychází to na jednu třetinu desky bez instrumentů.

Budou na desce hrát nějací hosté?

Hosté se na nahrávce určitě objeví. Samozřejmě zřídka a bude se jednat víceméně o podtržení
atmosféry písně. V tuto chvíli vím konkrétně o dvou kusech (jak písní, tak muzikantech). Jde o
velmi dobré instrumentalisty, na což se sami moc těšíme a doufáme, že se s námi třeba objeví i
na některém ze "speciálních" živých koncertů.

Kdy se předpokládá, že by mohla deska vyjít?

To je otázka, na kterou si příliš netroufáme odpovědět. Optimista by řekl v květnu, ale realita
bude nejspíš trochu méně příznivá, ale přesnější datum se v tuto chvíli skutečně odhadnout
netroufám.

Budete ji vydávat vlastním nákladem či u vydavatele? Případně u kterého?

Rádi bychom u některého z nám dostupných vydavatelů, ale zatím je to ve fázi vyjednávání,
takže nebudu předbíhat.

Kde vás můžeme teď v nejbližší době slyšet na živo?

Nejbližší samostatný koncert nás čeká v KC Novodvorská 23.února v 19:30, kam všechny
příznivce naší muziky srdečně zveme.
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Budou se tam hrát písně z nové desky?

Většina písní, které natáčíme tam určitě zazní.

Díky za rozhovor.
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